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Přítomno 11 občanů, 

6 zastupitelů obce, omluven starosta obce p. Dyntar 

 

 

Místostarosta Prokeš obce zahájil v 18:00 hodin veřejné zasedání, přivítal občany a seznámil je 

s programem: 

 

1) Kontrola usnesení č. 1/2020 ze dne 27. 1. 2020 
2) Žádost MŠ o ponechání hospodářského výsledku za rok 2019 
3) Prodej části pozemku p.č. 979/6 o výměře 140 m2 a části pozemku p.č. 979/2 o výměře 2 m2, 

oba pozemky orná půda 
4) Rekonstrukce veřejného osvětlení ulice Ke Dvoru 
5) Projekt veřejného osvětlení ulice V Brance 
6) Výběrové řízení na chodník a přechod před poštou, parkoviště OÚ a rozšíření komunikace 

k ČOV 
7) Podání žádosti o dotaci na stavbu školní jídelny a kuchyně prostřednictvím společnosti 

Grantex s.r.o., IČ: 29147832 
8) Výběrové řízení na dětské hřiště u sokolovny 
9) Rozpočtové opatření č. 1/2020 
10) Informace k záměru vyhlášení památného stromu na pozemku p.č. 955 – lípa malolistá 
11) Různé 

 
Místostarosta obce vysvětlil změny v programu: 

- Bod 3) chybně uvedeno p.č. pozemku 972/2, správně má být 979/2 
- Původní bod 4) Prodej pozemku p.č. 545 o výměře 245 m2 zrušen, nebyla schválena všechna 

potřebná povolení 
- Doplněn bod 8) Výběrové řízení na dětské hřiště u sokolovny 
- Doplněn bod 9) Rozpočtové opatření č. 1/2020 

 
 

Jako zapisovatel je navrhován p. Milan Dvořák a jako ověřovatelé p. Roštínská, p. Ledvinka 

 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují program veřejného zasedání č. 2/2020, jeho změny oproti 

původnímu programu, zapisovatele a ověřovatele. 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 0  

  

Zápis z veřejného zasedání 
zastupitelstva obce Rynholec 

č.2/2020 
ze dne 11. 3. 2020 od 18:00 

v zasedací místnosti obecního úřadu 
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1) Kontrola usnesení č. 1/2020 ze dne 27. 1. 2020 
 

P. Dvořák provedl kontrolu usnesení č. 1/2020 a konstatoval, že usnesení č. 1/2020 bylo bez 
závad. K uloženým úkolům uvedl, že všechny byly splněny, pouze úprava pozemku podél cesty na Lány 
za fotbalovým hřištěm je v řešení. 
 

Usnesení: Zastupitelé obce berou na vědomí kontrolu usnesení č. 1/2020 ze dne 27. 1. 2020. 
 
 

2) Žádost MŠ o ponechání hospodářského výsledku za rok 2019 
 

P. Prokeš přednesl žádost mateřské školy Rynholec o ponechání hospodářského výsledku za 
rok 2019 a o jeho zařazení do rezervního fondu mateřské školy. 
 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují ponechání hospodářského výsledku Mateřské školy Rynholec 
za rok 2019 ve výši 155.959,73 Kč a jeho převedení do rezervního fondu mateřské školy. 
 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 0  
 
 

3) Prodej části pozemku p.č. 979/6 o výměře 140 m2 a části pozemku p.č. 979/2 o výměře 2 m2 
 

P. Prokeš seznámil přítomné se záměrem prodeje části pozemku 979/6 a 979/2 v k.ú. 
Rynholec o celkové výměře 142 m2.  
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují prodej části pozemku p.č. 979/6 v k.ú. Rynholec o výměře 
140 m2 – orná půda, a části pozemku p.č. 979/2 v k.ú. Rynholec o výměře 2 m2 – orná půda, 
celkem tedy 142 m2 za cenu 150 Kč/m2 pro paní L.S., trvale bytem Praha 5 – Košíře. 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 0  

 
 

4) Rekonstrukce veřejného osvětlení ulice Ke Dvoru 
 

Místostarosta Prokeš seznámil občany s rekonstrukcí veřejného osvětlení v ulici Ke Dvoru, 
která je v současné době ji hotova. Bylo nutné, vzhledem k technickému stavu stávajícího vedení, 
provést rekonstrukci co nejdříve. Rekonstrukce byla prováděna firmou Elektromont s.r.o. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce berou na vědomí provedenou opravu a rekonstrukci veřejného osvětlení 
v lokalitě Ke dvoru, realizovanou firmou Elektromont Matějka a.s., za cenu 231.524,70 Kč bez DPH. 
 
 

5) Projekt veřejného osvětlení ulice V Brance 
 

P. Prokeš seznámil přítomné se skutečností přeložky kabelu v ulici V Brance firmou ČEZ a.s. 
V souvislosti s tím obec využije plánované výkopové práce a vybuduje v části ulice V Brance nové 
veřejné osvětlení. Dále seznámil přítomné s nabídkou projektanta. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce berou na vědomí objednávku projekčních prací na nové veřejné osvětlení 
v části ulice V Brance. Projekt zpracuje firma Radek Vitouš – projektant elektrických zařízení. 
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6) Výběrové řízení chodník a přechod před poštou, parkoviště OÚ a rozšíření komunikace 
k ČOV 

 
Místostarosta obce seznámil občany s výsledky výběrového řízení na vybudování přechodu a 

chodníku na náměstí 1. máje. S žádostí o nabídku byly osloveny 3 firmy, z nichž nejvýhodnější dodala 
firma Silnice Slaný spol. s r.o.  Místostarosta doporučuje s firmou uzavřít smlouvu. 

 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují nabídku na stavbu chodníku a přechodu na náměstí 1. máje 
firmy Silnice Slaný spol. s r.o. za částku 279.963,30 Kč s DPH jako ekonomicky nejvýhodnější. 
 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 0  

 
Místostarosta seznámil občany s výsledky výběrového řízení na vybudování parkoviště a 

opravu chodníku před obecním úřadem. Z oslovených tří firem byla nejvýhodnější nabídka opět ze 
strany firmy Silnice Slaný spol. s r.o. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují nabídku na rekonstrukci parkoviště před obecním úřadem firmy 
Silnice Slaný spol. s r.o. za částku 207.264,32 Kč s DPH j jako ekonomicky nejvýhodnější. 
 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 0  

 
Místostarosta Prokeš dále seznámil přítomné s výsledky výběrového řízení na rozšíření místní 

komunikace k Čistírně odpadních vod o 1,5 m. Z oslovených tří firem byla nejvýhodnější nabídka 
podána také firmou Silnice Slaný spol. s. r.o. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují nabídku na rozšíření místní komunikace k ČOV firmy Silnice 
Slaný spol. s r.o. za částku 902.816,74 Kč s DPH jako ekonomicky nejvýhodnější. 
 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 0  

 
 

7) Podání žádosti o dotaci na stavbu školní jídelny a kuchyně prostřednictvím společnosti 
Grantex s.r.o., IČ: 29147832 

 
Místostarosta Prokeš seznámil občany s plánem přístavby jídelny s kuchyní v areálu MŠ. 

Vzhledem k odhadované ceně přesahující částku 6.000.000 Kč je třeba udělat výběrové řízení v souladu 
se zákonem o zadávání veřejných zakázek. Zároveň je možnost podat žádost o dotaci z Ministerstva 
financí ČR. 

Usnesení: Zastupitelé obce po projednání schvalují investiční záměr k projektu „Přístavba jídelny 
mateřské školy v obci Rynholec“ a podání žádosti o dotaci z Ministerstva financí ČR, programu 
„Podpora rozvoje a obnovy materiálně technické základy regionálního školství“ na přístavbu jídelny 
u mateřské školy. 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 0  
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8) Výběrové řízení na dětské hřiště u sokolovny 
 

Místostarosta obce společně s p. Smolkou (předseda investičního výboru) seznámili občany 
s průběhem a výsledkem výběrového řízení na nové dětské hřiště v areálu sokolovny. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují firmu Bonita Group s.r.o. Drásov na dodávku a stavbu dětského 
hřiště u sokolovny za cenu 352.311,34 Kč včetně DPH. 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 0  

 
 

9) Rozpočtové opatření č. 1/2020 
 

P. Drábek seznámil přítomné s obsahem rozpočtového opatření č. 1/2020. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují rozpočtové opatření č. 1/2020. 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 0  

 
 

10) Informace k záměru vyhlášení památného stromu na pozemku p.č. 955 – lípa malolistá 
 

P. Dvořák přednesl stanovisko Agentury ochrany přírody a krajiny České republiky k záměru 
vyhlásit Lípu malolistou na pozemku čp. 955 v k.ú. Rynholec jako památný strom. Agentura ochrany 
přírody a krajiny ČR nepovažuje vhodné vyhlásit strom jako památný, nicméně se jedná o minimálně 
stoletý strom, který je významný biotop, doporučuje jeho zachování. Zároveň doporučuje některá 
ošetření, aby byl strom zachován 
 
Usnesení: Zastupitelé obce berou na vědomí informace k posouzení a návrh na vyhlášení památného 
stromu – Lípa malolistá – na pozemku p.č. 955 v k.ú. Rynholec a souhlasí se způsobem jejího ošetření 
dle zprávy RNDr. Jaroslava Obermajera z AOPK. 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 0  

 
 
 

11) Různé 
 

- Uzavření MŠ Rynholec v souvislosti se situací kolem šíření COVID-19 a na základě doporučení 
MUDr. Cibulky. Ve školce bude probíhat desinfekce a úklid. 

 
Usnesení: Zastupitelé obce souhlasí s uzavřením MŠ Rynholec z důvodu šíření COVID-19 od 12. 3. 
2020 do odvolání. 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 0  

 
- P. Dvořák seznámil přítomné se záměrem vybudovat na in-line dráze vedle fotbalového 

stadionu dětské dopravní hřiště. V současné době je zadán návrh. 
Vzato zastupiteli na vědomí 
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- P. Roštínská informovala, že v souvislosti se zmírněním šíření koronaviru jsou až do odvolání 
zrušeny všechny akce kulturního výboru obce. 

Vzato zastupiteli na vědomí 
 

 

- P. Drábek seznámil občany s výsledkem kontroly dotace za rok 2019 pro Jezdeckou stáj Lussy. 
Kontrolou ze strany finančního výboru bylo zjištěno, že jezdecká stáj splnila veškeré podmínky 
pro využití dotace a zároveň obdržené prostředky využila v souladu se smlouvou. Z tohoto 
důvodu doporučuje finanční výbor uzavřít s Jezdeckou stájí Lussy smlouvu o dotaci i na rok 
2020. 

Vzato zastupiteli na vědomí 
 
 

- P. Drábek dále sdělil, že kontrola vyúčtování dotace za rok 2019 pro Tenis klub nebyla 
provedena, protože Tenis klub dosud nepředložil vyúčtování dotace za rok 2019, předložil 
pouze nečitelné kopie, ze kterých finanční výbor nemohl kontrolu provést. 

 
 

- Paní J.S.: jestli bude přidáno světlo veřejného osvětlení na hlavní ulici nad viaduktem. P. Prokeš 
odpověděl, že v současné době zjišťuje možnosti řešení. 

-  
- Paní P. upozornila na situaci, že ze strany od ČLUZu není dopravní značka „začátek obce“ a 

zároveň, že na té nové silnici tam jezdí auta hodně rychle a zda by bylo možné na ulici umístit 
zpomalovací retardéry. P. Prokeš odpověděl, že je situace v řešení, značka by měla být osazena 
a ohledně rychlosti je obec v kontaktu s Městskou policií Nové Strašecí. 

-  
- Paní K.K.: ve změně ÚP č. 3 je plocha BVR 1 jako území pro stavbu rodinných domků, přestože 

s tím obyvatelé nesouhlasili a zároveň z územního plánu zmizela zelená zóna. P. Dvořák 
vysvětlil situaci ohledně ÚP, bývalé plochy Z26 a „zelené zóny“.  

 
- Pan J.R. vznesl dotaz, zda je už ukončena kolaudace ulice V Zahradách. P. Dvořák odpověděl, 

že ulice by měla být již zkolaudována. 
 

- Pan R.T.: Není rozumět rozhlasu a dále několikrát žádal obec, aby bylo možné tato hlášení 
posílat na mail nebo pře SMS. P. Dvořák odpověděl, že obec uvažuje o doplnění rozhlasu 
v některých lokalitách. Dále uvedl, že na žádost p. Tučka byla hlášení rozhlasu umísťována na 
stránky (ještě mimo úřední desku), ale cca po 1 roce toto bylo zrušeno pro minimální zájem. 
Následně na to bylo zřízeno cca před 2 roky vyrozumívání pomocí e-mailů a při posledním 
redesignu stránek byla tato možnost zpřístupněna na stránkách obce. Dále vysvětlil postup, jak 
se registrovat. 
 

- Pan R.T.: Je nějaký nástroj, který nám zajistí, aby vybraná firma nepřekročila rozpočet o těch 
povolených 10 %. P. Dvořák odpověděl, že navýšení (viz. např. rekonstrukce sokolovny) jsou 
z toho důvodu, že bylo třeba udělat práce, které nebyly rozpočtovány. P. Drábek doplnil, že 
v současné době je standardní součástí výběrových řízení výkaz výměr, který u nových prací je 
standard a je jasně dané, které práce jsou obsahem smlouvy.  
 

- Pan R.T.: Je stále nevůle otevírat v obci sběrný dvůr? P. Prokeš odpověděl, že o sběrném dvoru 
se v zastupitelstvu diskutuje. Např. velkoobjemové kontejnery byly podle potřeby i 
prodlužovány. P. Dvořák sdělil, že obec zjistí možnosti, jak ve věci postupovat. 
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- Paní K.K. sdělila podrobnosti ohledně Dětského domova v Ledcích, kdy má fotografie za co byly 
peníze z daru utraceny. 
 

- Pan J.R.: Má obec nějaký záměr s objektem bývalé jednoty? P. Prokeš odpověděl, že jedna 
z možností je přesunout do objektu obecní úřad kvůli bezbariérovému vstupu. V současné 
době se o konkrétním využití jedná. 
 

Z důvodu neexistenci dalších dotazů bylo veřejné zasedání ukončeno v 19:35 hodin. 
 
 
 
 

Ověřovatel:           Ověřovatel: 

 

 ________________      ______________ 

 Ing. Jana Roštínská      Zdeněk Ledvinka 

 

 

 

Starosta obce 

 

____________ 

Jaromír Dyntar 


